
Referat af afdelingsmøde p̊a Skelager Kollegiet

Rune Terp

7. april 2022 kl. 19.00

Bestyrelsen er repræsenteret af Kasper Lange Christensen, Jeppe Ullerup-Hansen, Tobias Frejo Ras-
mussen, Lennard Rahn, Rasmus Bøttker Hansen og Rune Terp. Der var fremmødt 20 beboere. Den følgende
dagsorden blev udsendt til beboerne d 18. februar 2022:

1. Valg af dirigent

2. Valg af referent

3. Formandens beretning

4. Kasserens beretning

(a) Godkendelse af budget

5. Nyt fra udvalg

6. Forslag fra beboere

7. Eventuelt

1) Velkomst

Formanden bød velkommen og foreslog Kasper Lange Christensen som dirigent og Rune Terp som referent.
Kasper Lange Christensen blev valgt til at være dirigent og Rune Terp blev valgt til referent.

2) Bestyrelsens beretning

• Køkkenrenovationer er igang. Fælleshuset f̊ar ogs̊a nyt køkken.

• Kolleiget har f̊aet ny hjemmeside. Hvis der er beboere, der finder mangler, s̊a må de gerne sende en
mail til bestyrelsen.

• Husk at rydde op i fællesstuen.

• Bestyrelsen søger ny rengøringshjælp. Stillingsopslaget findes p̊a kollegiets Facebook siden.

• Husk affaldsssortering!

3) Godkendelse af budget

Budgettet ligger til alles orientering p̊a kollegiets hjemmeside.
Budgettet blev fremlagt af Tobias Frejo Rasmussen, og følgende punkter blev fremhævet:

• Leje stiger med mellem 2,3 % og 2,4 %.

• Stigning p̊a renovations kontoen til affaldssortering.

• Budgettet p̊a varme falder med 15,2 %, da prisen var lavere end sidste år, da budgettet blev sat.

Budgettet blev godkendt enstemmigt af de fremmødte beboere.
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4) Valg til afdelingsbestyrelsen

Suppleant posten er til valg, da Rasmus Bøttker Hansen fratr̊adte sin post i bestyrelsen grundet flytning.
Følgende personer stillede op til suppleant posten:

• Laura Færmann Hansen

Kun en person stillede op, s̊a Laura Færmann Hansen blev valgt til suppleant posten.

5) Indkomne forslag

1. Afskaffelse af fælles TV-pakke i fællesrum:

• Forslaget blev stillet af bestyrelsen.

• Forslaget blev fremlagt af Tobias Frejo Rasmussen. Pakkerne koster over 12.000 kroner om året,
og bestyrelsen føler ikke, at det bliver brugt nok, og at alle folk har streaming tjenester nu til
dags.

• Forslaget blev godkendt enstemmigt.

6) Eventuelt

• Beboere foreslog, at kollegiet skulle investerer i solstole, der kunne st̊a under trapperne i bygning 1.

• Nogle af bænkene p̊a kollegiet trænger til at blive malet.

• Der blev spurgt indtil tilkaldevagten fra sidste beboermøde. Der er modtaget et telefonnummer til
vagten, som vil blive lagt op sammen med de andre nødnumre. Nummeret er 73752020. Det koster
kun kollegiet penge, n̊ar vagten bliver tilkaldt.

• Der er kommet meget skrald p̊a kollegiet, da mange beboere stiller deres affald udenfor døren, hvor
fugle laver hul i dem.

• Hjemmesiden mangler information vedrørende udflytning.

Formanden takkede for et godt møde.

Mødet sluttede kl. 19.37.
Referent: Rune Terp
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